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Abstract (en)
The canister (1) consists of an approximately cubic metal container, which has filling and emptying holes (15) and a thick outer liquid-tight recycled
plastics protective transport sheath. The walls and base of the sheath are reinforced by rods (8) to form a mesh. The rods in the outer sheath extend
vertically downwards to wrap under the base and provide fixtures and reinforcements for fixtures, e.g. nuts. A supplementary transport base (2)
section is tightly attached to the sheath, and has indentations (3) for the forks of a forklift truck. The upper part of the metal container is protected by
a rod-reinforced plastics cover (5) bolted to the lower section.

Abstract (de)
Vorrichtung zur Lagerung von Flüssigkeit, insbesondere einer aggressiven Flüssigkeit, welche Vorrichtung aus einem abschließbaren Behälter
(1) besteht, mit jedenfalls einer Öffnung (15) zu Einfüll- und/oder Auslaßzwecken versehen, wobei der Behälter von einem Transportboden (2)
unterstützt wird, der zur Aufnahme durch externe Transportmittel geeignet ist wie die Hebe-Organe eines Gabelstaplers, und der Behälter an allen
Seiten von einer Schutzvorrichtung umgeben ist, wobei die Schutzvorrichtung durch eine flüssigkeitsdichte armierte Kunststoffwand (4) gebildet
wird, deren unterer Rand eng an die Oberseite des Transportbodens anschließt, wobei die Armierung (8) mit dem Transportboden verbunden ist.
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